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　　1. Hope all your Christmas dreams come true!
　　愿你所有的圣诞梦想都成真!
　　2. Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings.
　　祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。
　　3. Warm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things.
　　传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　4. I wish you a merry Christmas. All affection and best wishes to you and yours.
　　以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　5. In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of Christmas outshine all the rest.
　　在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　6. May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
　　愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　7. May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright. Have a love filled Christmas and New Year!
　　愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
　　8. May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying Christmas Day and wishing you a New Year that is happy in every way.
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年!
　　9. Christmas time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　圣诞来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　10. May your Christmas be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
　　愿你的圣诞充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝圣诞乐陶陶，新年乐无限。
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　　Much joy to you in the upcoming year.
　　愿您在新的一年里充满快乐。
　　Chritsmas time is for thinking of others.
　　圣诞佳节是思念大家的时刻。
　　Wishing you and your family a very merry Christmas.
　　祝福您及您的家人圣诞快乐。
　　A merry Chistmas from all of your students.
　　祝您圣诞快乐，您的全体学生敬上。
　　We\'ll be here after the new year.
　　新年过后，我们会再回来。
　　We won\'t forget you this holiday season.
　　放假的时候，我们不会忘记您的。
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　　Wishing you a song in your heart at Christmas and blessings all year long.
　　圣诞之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
　　Merry Christmas and happy New Year!
　　圣诞快乐，恭贺新禧!
　　Wishing you peace, joy and happiness through Christmas and the coming year.
　　在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
　　Warm greetings and best wishes for Christmas and the New Year!
　　致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
　　Thinking of you and wishing you a beautiful Christmas season.
　　美丽的圣诞节之际，谨致我的思念与祝福。
　　It seems that Christmas time is here once again, and it is time again to bring in the New Year. We wish the merriest of Christmas to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
　　圣诞节转眼又到，又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
　　May Christmas and the New Year be filled with happiness for you.
　　愿你圣诞和新年幸福无尽。
　　A Christmas greeting and good wishes to you who is thought about all the year through. Have a beautiful Christmas and a happy NewYear.
　　始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
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